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Kallelse 
 

Till föreningsstämman den 25 maj 2023 kl 19.00, i föreningslokalen, plan G 

(Kaffe och kaka kommer serveras). 

 

Dagordning 
 

1. Stämmans öppnande. 

2. Val av stämmoordförande. 

3. Godkännande av dagordningen. 

4. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare. 

5. Val av två justerare och rösträknare. 

6. Fråga om stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst. 

7. Fastställande av röstlängd. 

8. Föredragning av styrelsens årsredovisning. 

9. Föredragning av revisorns berättelse. 

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning. 

11. Beslut om resultatdisposition. 

12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna. 

13. Fråga om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för nästkommande 

verksamhetsår. 

14. Val av styrelseledamöter och suppleanter. 

15. Val av revisorer och revisorssuppleanter. 

16. Tillsättande av valberedning. 

17. Ärenden som styrelsen upptagit i kallelsen för beslut eller som medlem anmält 

enligt 31 §. 

18. Stämmans avslutande. 









































Motioner till Brf Bottenstocken 8:s föreningsstämman i maj 2023 
Motion 1 från Ninnie Björkman - Bokning av Tvättstuga 

Motion 
Vi som fortfarande använder tvättstugan vill ha ett tidsenligt system och jag önskar en 
smidig elektronisk lösning av tvättstugebokningen. Detta blir mer lätt administrerat. Det ger 
dessutom underlag för värdefull statistik och bättre ordning. 
 

Styrelsens yttrande 
Ninnie efterlyser ett bra elektroniskt system för bokning av tider i tvättstugan. Styrelsen har 
tidigare gjort initiala undersökningar av lämpliga lösningar men ser värdet i att göra en 
djupare undersökning. 
 

- styrelsen föreslår därför att stämman tillstyrker att: 
 

Styrelsen börjar se över leverantörer och de olika alternativ som finns för elektroniskt 
system för bokning av tider i tvättstugan. 
 

Motion 2 från Ninnie Björkman - TV abonnemang 

Motion 
Idag tittar de flesta på TV via sitt internet. Det kollektiva TV abonnemang som belastar varje 
månadshyra för närvarande är otidsenligt idag. De flesta använder streamad TV. Jag önskar 
att föreningen avvecklar det kollektiva tv-abonnemanget. De som fortfarande behöver hjälp 
med TV lösning kan föreningen tillhandahålla en IP TV lösning. 

 

Styrelsens yttrande 
Ninnie anser att det är otidsenligt med ett kollektivt TV-abonnemang idag och efterlyser en 
avveckling av detta. Styrelsen anser också att kostnaden för TV-abonnemanget är mindre än 
kostnaden med tanke på hur många medlemmar som utnyttjar detsamma. 
 

- styrelsen föreslår därför att stämman tillstyrker att: 
 

Det kollektiva TV-abonnemanget sägs upp och avslutas då nuvarande bindningstid löper ut 
(2024-11-30) 
 

Motion 3 från Ninnie Björkman - Internet 

Motion 
Jag önskar att föreningen byter ut de gamla routrar vi haft sedan fibern kopplades in i 
fastigheten år 2015. Tekniken går fort fram på detta område och i dagsläget finns lösningar 
med betydligt starkare internet att hämta hos t ex leverantör som Ownit. 
 

Styrelsens yttrande 
Ansvarsmässigt gäller följande: styrelsen ansvarar för fiber in i lägenheten men varje 
bostadsinnehavare ansvarar för sin egen router eftersom alla har olika behov av hastighet 
och olika förutsättningar för täckning. Routrarna kan vara i olika skick och framför allt vara 
placerade på olika ställen i förhållande till lägenheternas utformning. Detta har stor inverkan 



på täckning och hastighet. Vid dålig täckning kan omstart av router hjälpa eller olika 
förstärkningar av nätverket (till exempel en så kallad ”repeater”). Styrelsen har uppmätt 
fullgoda hastigheter (långt snabbare än vad som krävs för normal användning så som 
streaming och så vidare) i nätverket i många lägenheter vilket visar på möjligheterna.  
 

- styrelsen föreslår därför att stämman tillstyrker att: 
 
Motionen avslås.   
 

Motion 1 från Petra Björk och Jon Westman - Motion om ett digitalt bokningssystem 
för tvättstugan 

Motion 
Det finns många fördelar med en gemensam tvättstuga: det är ofta energisnåla, 
torkning av kläder är yteffektivt och man slipper ha tvättmaskin och torktumlare som 
tar upp plats i badrummet. 
       Gemensamma utrymmen kan dock leda till missförstånd och irritationer. En sådan 
är tillgänglighet. Om en gemensam resurs ändå inte går att boka, går det inte att dra 
fördelarna av det. Med det system för bokning som finns idag är det lätt att glömma 
att flytta sin plupp efter man tvättat och det ser mer uppbokat ut än det är. Skulle 
man istället ha ett digitalt bokningssystem så skulle det problemet lösas. 
       Det finns också andra fördelar med ett digitalt bokningssystem, bl.a. att man inte 
behöver gå ned till tvättstugan för att se tillgänglighet och det går att boka på och 
boka av hemifrån eller från jobbet eller var man kan befinna sig. För de som inte är 
bekväma med att boka via en applikation, ska det och gå att boka i samma system i 
tvättstugan, t.ex. genom att logga in med hjälp av en blipp-bricka. 
       Med ett sådant system, som går att boka båda på plats och genom en applikation, 
löses tillgänglighetsproblemet, gör de lättare att boka, men försvårar inte för de som 
föredrar att inte använda digitala tjänster. 
 
Därför yrkar vi 
Att            Införa ett digitalt bokningssystem till tvättstugan 
Att            Bokningssystemet också går att boka genom på plats i tvättstugan 
 

Styrelsens yttrande 
Petra och Jon efterlyser (precis som Ninnie) ett bra elektroniskt system för bokning av tider i 
tvättstugan och understryker dessutom vikten av att kunna göra bokning både över internet 
och på plats i tvättstugan. Styrelsen har tidigare gjort initiala undersökningar av lämpliga 
lösningar men ser värdet i att göra en djupare undersökning. 
 

- styrelsen föreslår därför att stämman tillstyrker att: 
 

Styrelsen börjar se över leverantörer och de olika alternativ som finns för elektroniskt 
system för bokning av tider i tvättstugan på plats och över internet. 
 



Motion 2 från Petra Björk och Jon Westman - Motion om att investera i en ordentlig 
cykelparkering utanför ingången från 118 

Motion 
I huset finns det många glada cyklister i alla möjliga åldrar och därmed många typer 
av cyklar som ska få plats i de olika cykelförråden. 
        Ibland kan det finnas anledning att inte vilja tråckla sig in i cykelförrådet med sin 
cykel. Man kanske ska iväg snart igen, eller tänker att det är enklare att ha cykeln 
stående ute över natten vid några enstaka tillfällen mellan vardagspendlandet till 
och från jobbet. 
        Som det ser ut nu är det däremot inte ett alternativ att ha cyklar stående ute någon 
längre tid eller ens bara över natten eftersom det finns inget säkert sätt att låsa fast 
dem. De cykelställ som står där idag sitter inte fast i marken och det går endast att 
låsa fast framhjulet, inte ramen, vilket gör att cykeltjuv lätt kan lyfta bort framhjulet 
från cykeln. 
       Alla typer av cyklar finns det en andrahandsmarknad för vilket gör att alla typer av 
cyklar har en stöldrisk. I september i år blev en lastcykel som stod parkerad utanför 
stulen. Hade det funnits ett säkrare sätt att låsa fast cykeln på hade risken för att få 
den stulen kunna minska. 
        Skulle det dessutom investeras i att vädersäkra en säker cykelparkering med ett 
tak, skulle det också kunna skapa lite mer utrymme i de överanvända cykelrummen. 
 
Därför yrkar vi 
 
Att         Styrelsen låter bygga en säker cykelparkering utanför huset på 118-sidan. 
Att          Denna cykelparkering får ett tak för att skydda cyklarna mot regn 
 

Styrelsens yttrande 
Petra och Jon ber att styrelsen låter bygga en säker cykelparkering med regnskydd utanför 
huset på 118-sidan. Styrelsen tycker att förslaget är intressant och vill se det i det större 
sammanhanget med avstyckning, försäljning och exploatering av grönytan öster om huset 
(118-sidan). Detta kommer ha stor påverkan på förutsättningarna utrymmesmässigt och ger 
också stora möjligheter i form av intäkter som kan användas till investeringar i föreningens 
yttre miljö. 
 

- styrelsen föreslår därför att stämman tillstyrker att: 
 

styrelsen utreder möjligheten i samband med kommande avstyckning, försäljning och 
exploatering av grönytan öster om huset (118-sidan). 
 


